
Dziesiąta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 30 czerwca 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr X/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

30 czerwca 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 15

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
co stanowi – 100% 

 

 

Obrady X sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: poinformował, iż 25 sierpnia wygasł mandat Burmistrza 

Gminy Trzcińsko-Zdrój, a wybory Burmistrza odbędą się 23 sierpnia 2015r. poproszę panią 

Magdalenę Pobiedzińską o wyjaśnienie sytuacji. 

 

Radca prawny pani Magdalena Pobiedzińska- w chwili obecnej Gmina Trzcińsko-

Zdrój nie ma Burmistrza ani zastępcy, Stosunek pracy burmistrza wygasł z dniem 

wygaśnięcia mandatu a pana zastępca jest w trakcie jednomiesięcznego okresie 

wypowiedzenia. Stosowne pełnomocnictwo takich jak wydawanie decyzji czy sprawozdanie 

nadzoru, nad pracą urzędu ma pan Skarbnik Ryszard Makuchowski, nie ma on upoważnienia 

do podpisywania umów. Jeszcze nie wiadomo, czy Wojewoda zachodniopomorski 

przedstawił swojego kandydata na Komisarza rządowego, który będzie pełnił zastępstwo za 

burmistrza, do czasu złożenia ślubowania przez nowego burmistrza. W piątek rozpoczęła się 

dopiero procedura zbierania kandydatów, którzy mogliby pełnić taką funkcję i dopiero po 

przesłaniu kandydatury do Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji zostanie pozytywnie 

zaopiniowaniu a także po zaopiniowaniu kandydata przez Prezesa Rady Ministrów. Jest to 

pierwsza taka sytuacja w województwie Zachodniopomorskim wobec tego nie wiadomo ile to 

będzie trwało otrzymałam informację że około 2 do 3 tygodni. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak przywitała radnych, Pana 

skarbnika Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i 

wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 15 

radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek 

organizacyjnych z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, skarbnik gminy, radca prawny, 

mieszkańcy miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- 23 czerwca wpłynął wniosek Burmistrza Gminy o poszerzenie 

porządku obrad o dwie uchwały:  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Gryfińskiemu  X/78/2015 

 

w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. X/81/2015 

 

Przewodnicząca obrad-, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o uchwalę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Gryfińskiemu   

 

za- 15- głosów 

Przewodnicząca obrad- Stwierdzam że- uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie Jednocześnie zmieni nam to numerację dwóch uchwała czy w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015 oraz zmian w uchwale 

budżetowej na 2015 rok. będzie miała nr X/79/2015, a uchwała w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2015-2021. nr  X/80/2015 

kto jest za poszerzeniem porządku obrad o uchwałę w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania. X/81/2015 

 

za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie. Czy są inne wnioski do porządku obrad? 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  czy w związku z tym, że nie mam pana Burmistrza nie 

należy zdjąć z porządku obrad punktów: II. Informacja Burmistrza Gminy. IV. Interpelacje i 

zapytania radnych. VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 

Radca prawny pani Magdalena Pobiedzińska- tak rozmawialiśmy o tym przed sesją, że należy 

te punkty zdjąć z porządku obrad. 

 

Przewodnicząca obrad-  kto z państwa jest za zdjęciem tych punktów z porządku obrad: 

 

- za- 15- głosów. 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdzam, że punkty II; IV; i VII zostały zdjęte z porządku obrad 

wobec czego przystępujemy do przyjęcia porządku obrad. 
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Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
III.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2014 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej 
wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2014 rok. 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2014 
rok, 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
Gminy Trzcińsko-Zdrój 

5. dyskusja 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2014 rok. (druk nr X/ 69  
/2015),  

7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Trzcińska-Zdroju. (druk nr 
X/70/2015),  

IV. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr X/71/2015), 
2. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
opłatę, częstotliwość odbierania odpadów komunalnych i sposób świadczenia usług przez punkty 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz w sprawie określenia trybu i sposobu zgłaszania 
przez właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę 
odbierającego odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego punkt 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych. (druk nr X/72/2015), 
3. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Trzcińsko-Zdrój dla terenu położonego w obrębach Strzeszów i Czarnołęka(druk nr X/73 /2015), 
4. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków. (druk nr X/74 /2015), 
5. w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk nr X/75/2015) 
6. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat. (druk nr X/76/2015) 
7. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat. (druk nr X/77/2015) 
8. w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Gryfińskiemu  X/78/2015 
9. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015 oraz zmian w uchwale 
budżetowej na 2015 rok. będzie miała (druk nr X/79/2015) 
10. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 
2015-2021 (druk nr X/80/2015) 
11. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. (druk nr X/81/2015) 
V. Wolne wnioski i informacje. 
VI. Zakończenie sesji. 

 
 

Przewodnicząca obrad-  poddała pod głosowanie. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, 

czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z IX sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 
 

Do punktu II. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 
Przewodnicząca obrad– pisma, jakie wpłynęły do Biura Rady zostały przekazane radnym na 

pocztę elektroniczną. Wpłynęło pismo Krajowej Rady Sędziów społecznych proszę o 

odczytanie na sesji. 

Pismo odczytał Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- pismo stanowi znacznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu III. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 
rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2014 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe przedstawił Skarbnik 

Gminy pan Ryszard Makuchowski i stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie było przekazane do Biura rady i radni je otrzymali wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 

 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju 

dotyczącej wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2014 rok. 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej odczytał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Zdzisław 

Iwanicki, opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za 2014 rok, 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Wiceprzewodniczący Rady pan Robert 

Kowalski stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

4. opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Wiceprzewodniczący Rady pan Robert 

Kowalski stanowi ona załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 
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5. dyskusja 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg – zadłużenie gminy na kwotę 5 600 000 zł. Jak wyglądały finanse 

gminy po przejęciu budżetu gminy przez pana Zbigniewa Kitlas przed 8 laty po panu 

Zbyszku Łodziewskiemu. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- nie było mnie wówczas na stanowisku 

skarbnika ale, był kredyt długoterminowy po budowie hali sportowej w kwocie 800 tys. zł, 

ale nie było wtedy tak dużych inwestycji ani dofinansować do inwestycji, to prawie 9 lat 

temu. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg– czyli przez okres tych 8 lat Gmina została zadłużona o 4 600 000 

zł mając szereg dofinansowań. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- tak tylko przy kwocie 20 000 000zł 

inwestycji. 

 

Radny pan Janusz Pieróg– tylko tych inwestycji nie widać by można było się nimi 

pochwalić. Chociaż by wykonanie murów, które jest bardzo słynne, za co dostaliśmy uznanie 

zabytku zadbanego, jest ono tylko od strony gdzie widzą ludzie. Ja znam wiele przypadków 

nietrafnych decyzji. Śmieci z fug przy oczyszczaniu murów wylądowały u ludzi na 

podwórkach. Mamy mury zrobione z jednej strony, gdzie podziały się pieniądze, na drugą 

stronę czy tak zakładał projekt?   

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 
6. podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2014 rok. (druk nr X/ 69  
/2015),  

 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 69/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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7. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Trzcińska-Zdroju. (druk nr 
X/70/2015),  

 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana, ale 

nie uzyskaliśmy konsensus 3 radnych było za, 1 był przeciw; i 6 wstrzymało się. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg– w sprawie absolutorium dla pana Burmistrza można nie mieć 

opinii jesteśmy nowymi radnymi nie dzialiśmy w okresie 2013-2014 można mieć zastrzeżenia 

do pana Burmistrza, co zakładał budżet, jakie było wykonane tego budżetu, można mieć 

zastrzeżenia do kultury osobistej, chociaż by za to, że pan Burmistrz nie pojawił się na 

naszym ślubowaniu czyli przysłowiowo „ nas olał”. Tak się działo, nawet i na komisji, kiedy 

pan zastępca był i kiedy mógł być również i pan Burmistrz i bronić swoich interesów. Nie 

wiem, czy to tak jest tak czy to tak prawnie wygląda, że nowo wybrana Rada uchwala 

uchwałę o absolutoriom Burmistrza, który mógł nie być Burmistrzem w zeszłym roku, bo 

mógł być ktoś inny wybrany. Nie wiem, czy jest to nadawane z Urzędu czy bezosobowo. 

Panu Burmistrzowi, za to, co robił, za wszystkie zemsty polityczne, za totalitaryzm w 

Urzędzie nawet nie podziękuję. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki- przewodniczący komisji rewizyjnej- jest to moja prywatna 

interpretacja, mam wrażenie, że pan Burmistrz do końca nie sprawował pełnej kontroli nad 

niektórymi pracownikami, kontrole będą dalej się toczyły. To co mówił pan Pieróg to jest 

taka otoczka jak nasze przedszkole i przystanki które widzieliśmy na komisji wyjazdowej jest 

to godne pożałowania. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  mam pytanie do przewodniczącego komisji rewizyjnej jak się 

to ma do waszego wniosku do Rady Miejskiej, o udzielenie absolutorium. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- przewodniczący komisji rewizyjnej- do wykonania budżetu 

nie mamy zastrzeżeń. 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  i to my mamy właśnie zrobić. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- przewodniczący komisji rewizyjnej- nie absolutorium 

dotyczy czegoś innego. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- jeśli absolutorium ma odnosić się tylko do wykonania budżetu 

to nie miało by to sensu jak może nie być wykonany budżet, jak my praktycznie co sesję, 

zmieniamy budżet, nie możliwe jest by tego budżetu nie wykonać. Gdybyśmy próbowali to 

porównać do projektu budżetu do zeszłego roku.  

 

Radny pan Antoni Śliwiński- więc dlaczego wniosek komisji rewizyjnej o udzielnie 

absolutorium? 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- przewodniczący komisji rewizyjnej- bo wykonanie budżetu 

jest w porządku i to też sprawdziła Regionalna Izba Obrachunkowa. 
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Radny pan  Robert Kowalski- absolutorium to również ocena pracy. 

 

Radny pan Janusz Pieróg– jakie poczynania poczynił pan Burmistrz by zmniejszyć 

zadłużenie Gminy, ja przez pół roku podsunąłem mu na tacy, kilka pomysłów nie wykonał 

żadnego. Jakie poczynania zrobił? 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  jest to wszystko zapisane. 

 

Radny pan Janusz Pieróg– o ile wzrosło zadłużenie Gminy. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  zadłużenie spadało o 800 000 zł. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg– to w zeszłym roku coś zrobił bo był rok wyborczy, ale co robił w 

poprzednich latach? 

 

Radna pani Teresa Noga- przykro mi, że pan radny Janusz Pieróg stwierdza na forum, że w 

naszej Gminie za kadencji pana Kitlasa zrobiono i to w sposób niechlujny mury, które 

okazały się być chlubą i zdobyły wyróżnienie w konkursie zabytek zadbany. A gdzie inne 

inwestycje, na które pan nie wraca uwagi, ale pan Kitlas przyjął Gminę gdzie nie było 

zrobione nic kompletnie. Gdzie są świetlice, kanalizacja, woda w wielu miejscowościach, 

drogi w całej Gminie.  

 

Radny pan Janusz Pieróg– piękny chodnik na ul. Kościuszki, nowo wyremontowany czy 

ktoś był na ul. Kościuszki w jakimś mieszkaniu i widział jak wyglądają ściany w tych 

mieszkaniach. Po remoncie tego chodnika, Pani jest ze Stołeczna, ma pani piękną szkołę 

oprócz dachu, widziała pani nasze Gimnazjum gdzie sypie się wszystko. Gdzie były 

pompowane pieniądze skoro nie na szkoły nie na dzieci. 

 

Radna pani Teresa Noga- no wszyscy sobie chałupy postawiliśmy. 

 

Radny pan Janusz Pieróg– mamy odpowiedz. 

 

Radny pan Robert Kowalski- szanowna pani Radna zwraca Pani uwagę na to, co zostało 

zrobione, ale spójrzmy co mogło być zrobione to była 8 letnia kadencja. Niedawno komisje 

objeździły Gminę ile dróg gminnych wyremontowano- nic, ile dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych- nic. Czy w ogóle składano wnioski o dofinansowanie na drogi- nic nie składano. Co 

z tego, że mamy piękną kanalizacje w Góralicach Strzeszowie, jak oczyszczalna ścieków nam 

nie może tego odebrać, bo nie była zaprojektowana na taka ilość ścieków, czy jeśli myślimy o 

ściekach to czy nie należało zacząć od oczyszczalni ścieków. A teraz czytamy, że 

zanieczyszczenie Rurzycy na forach internetowych i okazuje się, że jest awaria na naszej 

oczyszczalni, ona jest stara i nie ma co się dziwić, że jest awaria. Czy to było robione 

gospodarnie, czy tylko pod publikę by zyskać sobie wyborców. A propo naszych świetlic to 

też duże zastrzeżenia. Komisja Rewizyjna stwierdziła, jak pięknie wyremontowana świetlica 

w Gogolicach ile jest rzeczy zrobionych wadliwie ile jest usterek. 

 

Radna pani Teresa Noga- pan Burmistrz nie naprawiał sam tych świetlic.  

 

Radny pan  Robert Kowalski- ale odpowiada za inwestycje. 

 

Radna pani Teresa Noga- ale dlaczego nie były zgłaszane reklamacje? 



 8 

 

Radny pan  Robert Kowalski- były zgłaszane. 

 

Przewodnicząca obrad- czy są jeszcze pytania? 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 6- głosów 

- przeciw- 9- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała nie została podjęta, i Burmistrz nie otrzymał 

absolutorium. 

 

/projekt uchwały druk nr X/ 70/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 

 

Do punktu IV. 1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia i zasad poboru opłaty targowej. (druk nr X/71/2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 70/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu IV. 2. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian 

za uiszczoną opłatę, częstotliwość odbierania odpadów komunalnych i 

sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych oraz w sprawie określenia trybu i sposobu zgłaszania przez 

właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego świadczenia usług 

przez przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od właścicieli 
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nieruchomości lub przez prowadzącego punkt selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych. (druk nr X/72/2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 71/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu IV. 3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcińsko-Zdrój dla terenu położonego w obrębach Strzeszów i 

Czarnołęka(druk nr X/73 /2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr X/ 72/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu IV. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. (druk nr 

X/74 /2015), 
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Przewodnicząca obrad- uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji, i nie była uchwała opiniowana na komisji. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- jaki jest sposób i procedura ustalania podwyżki wody. 

 

Kierownik Zakładu Komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- podstawy wyliczenia są w 

ustawie są to koszty utrzymania bieżące energia elektryczna, koszty pracownicze. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- chodzi mi tu o procedurę ustalacie wzrost stawek o dane 

wskaźniki  o co dalej się dzieje? Jest propozycja wzrostu ceny i dalej ze wzrostem. 

 

Kierownik Zakładu Komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- wniosek jest kierowany do Rady 

Gminy i Burmistrza. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-czy ktoś to sprawdza, jeśli tak to kto bo może być pomyłka 

finansowa? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- ja kontroluje to od strony Gminy pod 

względem finansowym i dalej to komórka pana Piotra Bugajskiego. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  czy kalkulacja kosztów jest prawidłowa? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- słupki się zgadzają, ze strony finansowej, ale 

czy to jest adekwatne do tego co jest to referat budownictwa. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  czy w takim razie kierownik referatu budownictwa nam coś 

powie? 

 

Kierownik referatu budownictwa pan  Piotr Bugajski-  my oceniliśmy to pod względem 

obowiązujących przepisów nie stwierdziliśmy, że została sporządzona nie zgodnie z 

przepisami. Jeśli stwierdzamy, że taryfa jest niewłaściwie sporządzona, to nie przedkładamy 

jej Radzie Gminy? 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki- czy Burmistrz może negocjować cenę, bo przecież jeżeli 

wykaże się że wzrost będzie o 100% to czy prowadzone były negocjacje z zakładem 

komunalnym. 

 

Kierownik referatu budownictwa pan  Piotr Bugajski-  pan Burmistrz podjął działania by 

porozmawiać z kierownikiem referatu, bo jest to nasz zakład komunalny i poprosiliśmy 

zakład by wniosek był  taki by nie maksymalizować kosztów, i dlatego zakład podaje 

wartości by nie podnosić taryfy za bardzo. Zakład podaje tak wartości by nie podnosić taryfy 

za bardzo. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  nie rozumie, bo w pierwszej wersji było powiedziane że nie 

było negocjacji a teraz, że była. 
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Kierownik referatu budownictwa pan Piotr Bugajski- nie biorę odpowiedzialności za to co 

ktoś mówi, tylko za to co sam mówię. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest tej kalkulacji zwolnienie 100% z taryfy za 

wodę i w tej kalkulacji musimy mieć skalkulowane, że mamy raty kapitałowe do kanalizacji. 

Gmina jest obciążona spłata raty kredytów. W tej kalkulacji nie ma.  

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych- jest to typowy przykład ceny 

regulowanej nie ma tu możliwości negocjowania ceny. Skoro jest reguła niekorzystna dla 

mieszkańców to nie tylko podjęto negocjacje w celu obniżenia ceny to wskazał reguły z 

jakich należy skorzystać. Czyli nie wszystkie koszty są rozliczane w jednym roku, i jeśli się 

tak ustali że niektórych kosztów nie będzie widać to ich nie będzie. Burmistrz oprócz tego, że 

może zarządzić kontrole w zakładzie komunalnym innych kroków podjąć nie może. Jeśli 

mam zgromadzić koszty bieżące i wychodzą one za wysokie to należy je tak sporządzić, żeby 

były rozliczane w czasie. Wobec tego jeśli ktoś uzna, że pompa która jest w kosztach 

bieżących amortyzowana będzie przez dwa lata to rozlicza się ja w ciągu dwóch lat. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  co się stanie w przypadku gdy Rada będzie przeciwko tej 

uchwale? 

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych- nie będą ustalone nowe ceny i 

będą obowiązywać stare. 

 

Kierownik referatu budownictwa pan Piotr Bugajski- jeśli Rada nie podejmie dzisiaj 

uchwały to zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzeniu ścieków w 

ustalonym terminie nowe stawki wejdą w życie i zakład będzie miał obowiązek podać je do 

publicznej wiadomości. 

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych, tak jest dla wodociągów 

zachodniopomorskich. 

 

Radny pan Zdzisław Iwanicki-  czy jest pan pewny swoje odpowiedzi? 

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych- nie, nie jestem pewien. 

 

Radca Prawny pani Magdalena Pobiedzińska- jeśli chodzi o wodociągi to nie wiem 

musiałbym sprawdzić. Nie mam takiej wiedzy w tym momencie mogę potwierdzić to co 

powiedział pan Piotr Bugajski? 

 

Przewodnicząca obrad- ostatnio dla wodociągów Goleniowa uchwałę zdjęliśmy z porządku 

obrad, i czy to jest różnica? 

 

Kierownik referatu budownictwa pan Piotr Bugajski-  nie  Rada musi podjąć uchwałę, nie 

podjęcie uchwały lub nie wprowadzenie jej pod obrady, to zakład Komunalny wprowadzi tą 

stawkę w ciągu 3 miesięcy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- jest tu pewna nie konsekwencja mówicie 

państwo o uchwale, dla Wodociągów Zachodniopomorskich że jak zdejmiemy ja z porządku 

obrad to ona wejdzie w ciągu 3 miesięcy a tu, że jak nie podejmiemy uchwały to ona też 
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wejdzie w życie. Jak nie będziemy jej procesować, a jak odrzucimy to Gmina będzie musiała 

dopłacać.  

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  dopłata byłaby tylko w przypadku gdyby Rada uchwaliła 

niższe stawki jak zaproponowane w taryfie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski- nie ja pamiętam to mówiliście, że jak 

będziemy głosować przeciwko tej uchwale to Rada będzie musiała dopłacać. 

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych- uchwała zawsze ma na końcu, że w 

którymś momencie wchodzi w życie i wówczas jeśli by było, że ona nie spadła ale byśmy 

musieli się stosować do tej daty. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- jak się ma kwota zwolnienia z podatku w 100% o której 

mówiliśmy na komisji. 

 

Kierownik Zakładu komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- jest skalkulowana od nowa i jest 

to waśnie to co powiedział pan Iwanicki, że nie było rozmowy na temat taryfy. Była dyskusja. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  było mowa, że jest zwolnienie w 50% z podatku i my zwalniamy 

w 100% z podatku i cena wody nie powinna wzrosnąć. 

 

Kierownik Zakładu komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- a energia, inflacja?. Mówiłem 

100 tys. zł to podatek  i 50 tys. zł to energia, inflacja. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- tu są przedstawione stawki za wodę, jakie były 

na komisji one zostały przekalkulowane i zmienione. Jest 4,26 netto. Zaraz zostanie 

zmienione na prezentacji. 5,90 zł jest w drugiej pozycji.  

 

Kierownik Zakładu komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- Gmina dopłaca do ścieków 

przywożonych z Gogolic i Chełmu Górnego na oczyszczalnie ścieków. Gmina dopłaca do 

pozycji L3. 

 

O godzinie14
12

- przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę. 

 

O godzinie 14
35

- obrady zostały wznowione.  

 

Brak radnego pan Zbigniewa Wiśniewskiego stan radnych na Sali 14 osób. 

 

Przewodnicząca obrad- w związku ze zmianą załącznika do uchwały i faktu, że stawki nie 

były procesowane na komisji, ale są wynikiem wypracowanych negocjacji na komisji, to co 

wówczas możemy zrobić by to było zgodne z prawem. 

 

Radca Prawny pani Magdalena Pobiedzińska- mamy tu podobną sytuację, jaka była podczas 

podejmowania uchwały w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego to nie były one 

procesowane na komisji, mimo, że są wynikiem pracy komisji. Ta uchwała będzie niezgodna 

z prawem.  

 

Kierownik Zakładu komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- ale co do zajęcia pasa uchwała 

była przygotowana, my mieliśmy złożony wniosek zgodnie z terminem i nie było do niego 
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zastrzeżeń na wniosek komisji czyli radnych że nie obciążycie nas podatkiem my 

przeliczyliśmy taryfę. 

 

Przewodnicząca obrad- szkoda, że pan nie przygotował dwóch różnych stawek czyli z 

obniżką 100% i 50%.  

 

Radca Prawny pani Magdalena Pobiedzińska- jeśli państwo byście ustalili na komisji, kwoty 

to nie było by problemu by to przeliczyć. 

 

Kierownik referatu budownictwa pan Piotr Bugajski-  ja mam takie uzupełniające pytanie do 

pani Mecenas jak się mają terminy określone w ustawie. Bo jest termin, że składa zakład 

wniosek i musi złożyć w terminie 70 dni a Rada ma 45 dni na podjecie uchwały i wówczas 

uciekają wszystkie terminy i co dalej. 

 

Radca Prawny pani Magdalena Pobiedzińska-  musiałbym zobaczyć w orzecznictwie i tak 

było przy uchwale o zajęciu pasa drogowego i albo trzymamy się statutu lub nie. 

 

Pan Jerzy Zgoda-  chciałbym tu państwu pomóc, z racji wykonywanej pracy, Rada zawsze 

może przyjąć i procesować na komisji i na sesji. Ale nie wiadomo, jaka jest aktualna stawka 

za wodę, rozumiem, że była wyższa i jest przeliczona stawka niższa po zaopiniowaniu 100% 

ulgi w podatku, to jeśli nie przyjmiecie stawki to wchodzi z tą stawka która była 

przedstawiona na komisji. Jeśli ją odrzucicie to wchodzicie w spór sądowy z zakładem 

komunalnym. 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Kowalski-  co jeśli my dzisiaj przegłosujemy tą 

uchwałę? 

 

Radca Prawny pani Magdalena Pobiedzińska-  ona idzie do wojewody i on sprawdza, czy 

uchwała została podjęta zgodnie z prawem czy nie. Albo stwierdzi, że jest nie ważna i ją 

uchyli lub stwierdzi, że została podjęta zgodnie z prawem. 

 

Przewodnicząca obrad- czyli rozumiem, że musimy procedować na sesji. Wobec tego 

proszę pan Wróbla o przedstawianie. 

 

Kierownik Zakładu komunalnego pan Bartłomiej Wróbel- w pierwszej propozycji doszliśmy 

do kompromisu, że podatek miał być obniżony o 50%. W tym momencie podnosimy o 4% i 

wodę i ścieki wynika to z tego, że oczyszczalnia ma swoje lata i jest duże zużycie energii 

elektrycznej jest to inflacja i ciągłe potrzeby remontów bieżących stacja uzdatniania wody to 

1926rok. Oczyszczalnia, która ma 30 lat to już jej nie ma, a nasza ma 35 ale była 

reanimowana w 2000 roku. Musimy tu zrobić wszystko by nowa oczyszczalnia powstała jak 

najszybciej. 

 

Przewodnicząca obrad- Otwieram dyskusję. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- tu chodzi o dobro społeczne wiemy jakie 

jest społeczeństwo w  Trzcińsku-Zdroju ludzie nie mają pracy.  

 

Przewodnicząca obrad-  braliśmy właśnie to pod uwagę i dlatego jest nowa kalkulacja. 
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Radny pan Zdzisław Iwanicki-  mam pytanie do radców prawnych czy nawet przy podjęciu 

tej uchwały ktokolwiek z nas wyśle do pana Wojewody protest to będzie ona nieważna. 

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych- prawda jest to co mówi pan Zgoda, 

że można po dyskusji na sesji zmienić stawki. Prawda jest że radca prawny ma obowiązek 

widzieć uchwały zanim idzie do procesowania. Jeśli teraz państwo ta dyskusję wywołali nie z 

powodu braku zgody tylko tak zaplanowali by to dzisiaj procesować i w związku z tym 

usuniemy przyczynę formalna bo inaczej byśmy mieli paranoję że to radca prawny decyduje 

że jest 4 czy 5 zł. Rozmawiałem z panią Przewodniczącą i jeśli jasno sobie powiemy że 

państwo proponują by stawki były takie, to zmian dokonano w dyskusji podczas sesji nie 

zmieniając tekstu i podstaw prawnych to nikt tego nam nie zakwestionuje. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- pojawiły się trzy stawki, bo ta pierwsza to bal ta która była 

procesowana na komisji. Tą stawkę uzgodniliśmy była ona na 50% zwolnienia z podatku a na 

100% zwolnienia z podatku i to podejmujemy. 

 

Pan Sławomir Machowicz- kancelaria radców prawnych-  pan informatyk to nam wyczyści 

z propozycji i będziemy procesowali to co ma być. Pani Magda złożyli tam parafę. 

 

Przewodnicząca obrad-  czy są jeszcze pytania? 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

- wstrzymała się 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr X/ 73/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Do punktu IV. 5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za 

zbiorowe odprowadzanie ścieków (druk nr X/75/2015) 

 

Przewodnicząca obrad- uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i nie została podjęta żadna decyzja. 

 

Przewodnicząca obrad- zmieniliśmy kwoty opłat za ścieki i w związku z tym ulega zmianie 

wysokość dopłaty z budżetu gminy, otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 
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- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr X/ 74/2015 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 14

56
- wyszedł radny pan Antoni Śliwiński stan radnych na Sali 13 osób. 

 

Do punktu IV. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr X/76/2015) 
 

Przewodnicząca obrad- uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 75/2015 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu IV. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat. (druk nr X/77/2015) 

 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr X/ 76/2015 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
o godzinie 14

58
- wrócił radny pan Antoni Śliwiński-  stan radnych na Sali 14 osób. 

 

Do punktu IV. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej  Powiatowi Gryfińskiemu  ( druk nr X/78/2015) 
 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 77/2015 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu IV. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu 

Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015 oraz zmian w uchwale budżetowej na 

2015 rok. (druk nr X/79/2015) 

 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- w związku z dyskusją na komisji została 

zwiększona dotacja dla biblioteki na 3 tys. zł w związku z dotacją na zespół „Diabliki”. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr X/ 78/2015 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu IV. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2015-2021 

(druk nr X/80/2015) 

 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 79/2015 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 

Do punktu IV. 11. Podjęcie uchwały 10. w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania. (druk nr X/81/2015) 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na 

komisji i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr X/ 80/2015 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
o godzinie 15

03
- wyszedł radny pan Antoni Śliwiński stan radnych na Sali 13 osób. 
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Do punktu V. Wolne Wnioski i zapytania.  
 

Przewodnicząca obrad-  czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Mieszkaniec pan Franciszek Sidorczuk- ja mam informację że demokracja w Trzcińsku- nie 

działa i tylko wyroki sądu musiały odwołać Burmistrza. Jest to takim złym przykładem dla 

tych młodych ludzi których próbował przekupić pan Kitlas. Jest mi przykro, że takie rzeczy 

stały się w mojej rodzinnej Gminie. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Jerzy Zgoda- nie wolno mówić, że za czasów kadencji pana 

Łodziewskiego nic nie zostało zrobione, a wszystko zrobił pan Kitlas, właśnie tak budujemy 

tą nienawiść. Pani Radna skończy swoją karierę jako Radna i też ktoś powie, że pani nic nie 

zrobiła. Chciałbym powiedzieć, że w Trzcińsku skala nieprawidłowości, jakie się działy jest 

olbrzymia. Demokracja w Trzcińsku jest tak jak Urząd, czyli ten zabytkowy budynek, jest 

rozdeptana i zniszczona. Nie jest problem trzeci czy czwarty dyrektor domu kultury, tylko 

jedna osoba jest problemem, czyli Burmistrz. Jeśli chodzi o roboty to w okresie 8 lat był duży 

okres programowania środków unijnych i można było i zrobiono wiele, ale co do jakości tej 

roboty to też jest różnie.  

 

Radna pani Teresa Noga- powiedziałam to w kontekście tego, co zostało zrobione wcześniej 

a co zostało zrobione za pana Kitlasa. Było tego o wiele mniej niż to co zostało zrobione za 

pana Kitlasa. 

 

Sołtys Chełmu Górnego pan Robert Łysiak- dobrze pani mówi, ale przed panem Kitlasem 

gmina radziła sobie sama a po wejściu pana Kitlas to weszliśmy do Unii i zaczęły się środki i 

dofinansowania.  

 

Radna pani Teresa Noga- dlatego też po co dokonuje się oceny tego. Nie ja pierwsza tu 

oceniałam. 

 

Pani Aleksandra Zielińska- a dla mnie to jest dowód że demokracja działa, że nie zawistny 

sąd to orzekł i takie rzeczy mogą dziać się wszędzie, bo ludzie są tylko ludźmi a procedury 

powinny być przestrzegane. Ale nie wszystko jest tak na czarno w Gminie. Nasza Gmina 

rolnicza  w dniu 31 maja były wybory do Izb Rolniczych zostaliśmy wybrani ja i pan Jan 

Kozak. Z powiatowej Rady Izby wybiera się dwóch do walnego zgromadzenia do Izby 

Rolniczej i miło mi zakomunikować, że pan Kozak został przewodniczącym powiatowej rady 

a ja zostałam wybrana na delegata Izby Rolniczej Województwa Zachodniopomorskiego.  

 

Mieszkaniec pan Franciszek Sidorczuk- tak demokracja zadziała u nas przez sąd. Bo zwykły 

szary Kowalski nie miał środków tak jak ja w pierwszej kadencji. Pan Burmistrz wraz z 

panem Szottem i Marcinem Czesykiem, który popadł w niełaskę, rozdawał buty, ja tego nie 

mogłem rozdawać, bo po prostu kierowałem się tym co mówi prawo i zrobiłem kilka 

plakatów, u nas są wybieralni ci co mają kasę. Jeśli chodzi o to piękno Trzcińska to ja jestem 

po budowlance i temat znam, to rzeczywiście jak pan Janusz powiedział, jak zobaczyłem jak 

mury były wykonywane i jeszcze inspektora nadzoru ze Szczecina to kiepsko. Ja mogłem 

zrobić nadzór, gdzie bym jeszcze opuścił cenę bo tak zrobiłem kiedyś jak robiłem projekt na 

bibliotekę w 1986r. jak roboty są niewykonane w całości to pytam gdzie poszło 600 ileś euro. 

Trzcińsko pięknieje bo było od zawsze piękne. W jaki sposób zarządzający egzekwują to by 

nie było tak, że jak skończy się kadencja to ten co przejmie to wszystko to będzie miał takie 

same zarzuty, jak pani obciąża, że Łodziewski coś tam. Kiedyś cieszyłem się jak Łodziewski 
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przegrał z panem Kitlasem, a dzisiaj też jest potrzebna zmiana, bo jak ktoś za długo siedzi na 

stanowisku, to coś się dzieje z człowiekiem, że zaczyna działać poza normą jakie oczekuje 

społeczeństwo. W poprzedniej kadencji była taka sytuacja, że ja coś szukałem w teczce 

partyjnej i zabrano głos mi na sesji  i od tamtej pory nie można było obywatelowi powiedzieć 

nic na sesji. Ale wy go wysłuchajcie bo może zdążyć się coś takiego jak np. Strzeszów. Jak 

inne miejsca u nas co się dzieją, bo człowiek nie ma gdzie pójść i się pożalić. Uspokójcie tą 

cała sytuacje i może rzeczywiście Kitlas by wygrał te wybory i zacznijcie traktować 

demokrację jako coś wspaniałego. Bo zrobiło się coś takiego, że pan Śliwiński wyszedł bo ja 

będę mówił. Pan Burmistrz mi nie dopowiada dzień dobry, bo ja jestem jego wrogiem. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI. Zakończenie sesji. 

 

 

 

O godzinie 15
15

– Przewodnicząca obrad zamknęła X sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 

 


